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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra fogja megoldani a Rendőrség lakásproblémáját?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Takács Albert igazságügyi és rendészeti miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A budapesti rendőrök több mint fele vidéki illetőségű. Szállásaik többsége igen rossz színvonalú .
Ezek a rossz lakhatási és életkörülmények nagyban rontják az emberek napi munkateljesítményét
is. A tények sajnos azt mutatják, hogy az elégtelen fizetések, a lakhatási problémák, a rossz
munkakörülmények miatt a fővárosba vezényelt rendőrök tömegesen térnek vissza a
szülőhelyükre.

Fentiekre tekintettel kérdezem a Miniszter urat :

- 1990. január 1-től 2007 . június 1-ig mennyi lakásigénylés érkezett, és abból mennyi
teljesült?

- Hány db lakás épült és került átadásra 1990 . január 1-től 2007 . június 1-ig?

- Hogyan kívánják a rendőrségnél fennálló lakásproblémát megoldani?

Kérem, adjon pontos, számokkal alátámasztott választ a fenti problémákra!

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . június 25 .

Tisztelettel :

Csampa Zsolt
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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